تخريج الدفعة الثالثة من أطفال حضانة "جيد تكستايل الإسماعيلية" استعدادًا لعام دراسي جديد

احتفلت شركة "جيد تكستايل الإسماعيلية" بتخريج الدفعة الثالثة من أطفال حضانة الشركة، وذلك للسنة الثالثة على التوالي، في مناسبة مميزة استعدادًا لدخول العام الدراسي الجديد 2024. 

تمت عملية التأهيل تحت إشراف مجموعة من الكفاءات التعليمية، حيث تم استخدام أحدث المناهج المعتمدة من وزارة التضامن الاجتماعي ووزارة التعليم، بالتعاون مع هيئات دولية. 

وقد قدم الأطفال خلال الاحتفال فقرات ترفيهية وتعليمية رائعة، حيث أظهروا مواهبهم بمشاركة معلميهم وسط أجواء مليئة بالبهجة والحماس. وشارك في الحفل قادة الشركة، يتقدمهم الأستاذ فرحان إفرام، مدير عام المصنع، والأستاذة رشا صبري، مدير الموارد البشرية بشركة جيد الإسماعيلية، مما أضفى أهمية خاصة على هذا الحدث.

تسعى "جيد تكستايل" من خلال هذه المبادرات إلى دعم وتعزيز التعليم المبكر، حيث تؤمن بأن الاستثمار في الأطفال هو استثمار في المستقبل. ويعكس هذا الاحتفال التزام الشركة برعاية موظفيها وأبنائهم، ويعزز من ثقافة الشركة في دعم البيئة التعليمية والتربوية.
Graduation of the Third Batch of Children from "Jade Textile Ismailia" Nursery in Preparation for a New Academic Year
Jade Textile Ismailia celebrated the graduation of the third batch of children from the company’s nursery, marking the third consecutive year of this event, in a special occasion to prepare for the upcoming academic year 2024.
The qualification process was overseen by a team of educational professionals who utilized the latest curricula approved by the Ministry of Social Solidarity and the Ministry of Education, in collaboration with international bodies.
During the celebration, the children presented wonderful entertainment and educational segments, showcasing their talents alongside their teachers in a joyful and enthusiastic atmosphere. Company leaders attended the event, including Mr. Farhan Ifrahim, the General Manager of the factory, and Ms. Rasha Sabry, the Human Resources Manager at Jade Ismailia, adding special significance to this occasion.
Through such initiatives, Jade Textile aims to support and enhance early education, believing that investing in children is an investment in the future. This celebration reflects the company’s commitment to caring for its employees and their children and strengthens its culture of supporting educational and developmental environments.
